
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

 

Zápisnica 

z 11 zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného dňa  

8. 2. 2016 o 18:00 hod.  

 

Prítomní poslanci:                podľa prezenčnej listiny  

 

Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie predchádzajúcich uznesení  

4. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  

5. Schválenie preklenovacej pôžičky 

6. Pridelenie obecného nájomného bytu  

7. Schválenie plánu zasadnutí na rok 2016   

8. Otázky poslancov a občanov 

9. Záver 

 

Bod 1.  

Program bol na návrh poslanca Ing. Igora Gazdíka zmenený. Tento zmenený program bol 

schválený všetkými poslancami. Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta obce. 

 

Bod 2. 

Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice  

 

Bod 3. 

Bolo skontrolované nasledujúce uznesenie: 

- v najbližšej dobe budú všetkým daňovým dlžníkom zaslané výzvy na zaplatenie 

daňového nedoplatku v zmysle zákona o správe daní  (daňový poriadok). Ku koncu roka 

2014 si daňovú povinnosť nesplnilo 6 daňovníkov. Za rok 2015 sa niektoré rozhodnutia 

o vyrubení dane zaslali neskoršie. Z tohto dôvodu sa stali právoplatné v tomto období. 

V prípade nezaplatenia týchto miestnych daní, pristúpime tiež k ich vymáhaniu.  

 

Bod 4. 

Po diskusii bol dohodnutý termín voľby hlavného kontrolóra. Zároveň obecné 

zastupiteľstvo určilo náležitosti prihlášky na voľbu hlavného kontrolóra.  

 

Bod 5. 

Starosta požiadal obecné zastupiteľstvo o možnosť schválenia preklenovacej pôžičky, 

kvôli finančnému zabezpečeniu projektu v oblasti zamestnanosti. Obec musí mzdy, 

sociálne a zdravotné odvody a ostatné náklady najskôr uhradiť z vlastných zdrojov. 

Následne tieto budú do výšky 95% mzdových nákladov preplatené. Preto je potrebné mať 

istú finančnú rezervu. Poslanec Ing. Igor Gazdík nechcel o uvedenej záležitosti zatiaľ 

rokovať, nakoľko podľa jeho názoru potrebuje vedieť finančnú situáciu obce za rok 2015. 

Starosta povedal, že záverečný účet obce bude vypracovaný neskoršie, ale o finančnej 

hotovosti obce k 31. 12. 2015 podal podrobnú informáciu. Na bežnom účte a v pokladni 



obce sme mali 12 261,21 €. Uvedenú  krátkodobú pôžičku navrhol zobrať, len v prípade 

krajnej možnosti.  

 

Bod 6. 

Bývalému nájomníkovi pánovi Jaškovi skončil nájomný vzťah ku dňu 30. 11. 2015. Po 

ukončení nájmu byt zatiaľ neodovzdal. Bola mu zaslaná výzva na vypratanie bytu. 

Zásielka sa nám vrátila nedoručená. Plánovali sme podať žalobu na vypratanie bytu na 

príslušný súd. K tomu však nedošlo, lebo v uvedenom byte sused pán Tomšu spozoroval 

pohyb osôb o čom podal informáciu  starostovi. Ten navrhol, že určí komisiu, ktorá 

vykoná kontrolu bytu, nakoľko máme podozrenie, že byt po pánovi Jaškovi je prázdny 

a môže byť aj poškodený. Je predpoklad, že uvedený pán si svoje veci zobral osobne, 

prípadne prostredníctvom známych. Voči obci má dlh na nájomnom, preto s obcou vôbec 

nekomunikuje, čo nám spôsobuje veľké problémy pri splácaní úveru zo ŠFRB. Z tohto 

dôvodu musíme mať pripravenú alternatívu na obsadenie nájomného bytu, ktorý dáme do 

nájmu hneď po jeho uvoľnení. Boli predložené 3 žiadosti na pridelenie obecného 

nájomného bytu. Bolo schválené poradie. Poslanec Otto Borik mal iný návrh, keď navrhol 

ako 1. Boženu Kminiakovú 2. Milana Ivaniča 3. Martinu Demeterovú. Bol prijatý iný 

návrh uznesenia a preto sa o tomto už nehlasovalo.  

 

Bod 7. 

Obecné zastupiteľstvo bude v roku 2016 rokovať v nasledovných termínoch:  

  21. 3. 2016 

  25. 4. 2016 

  20. 6. 2016  

    5. 9. 2016  

21. 11. 2016  

19. 12. 2016  

  

Bod 8. 

Bola predložená žiadosť na odkúpenie kováčskej dielne.  

Otázky poslancov: 

Poslanec Ing. Igor Gazdík predniesol nasledovné otázky 

- pýtal sa na výšku telekomunikačných poplatkov, hlavne sa zaujímal o služby internet 

v mobile od Orange.  

Odpoveď starostu- uvedenú službu sme vypovedali ku koncu januára, keď sme aj ostatné 

služby od Telekomu podstatne znížili. 

- požaduje predložiť na budúce zasadnutie podrobnú správu o finančnom stave Klubbaru, 

vrátane mzdových nákladov.  

Odpoveď starostu- uvedenej požiadavke sa pokúsim vyhovieť. 

- zaujímal sa o zabezpečovanie stráženia. 

Odpoveď starostu- hliadkovanie obce vo večerných a nočných hodinách je zabezpečené. 

Z preventívnych dôvodov podrobnejšie informácie už nepodal. 

Poslankyňa Erika Vanková sa opýtala na možnosť zaplatenia príspevku pre cirkev ECAV 

za roky 2014 a 2015 

Odpoveď starostu- uvedenú povinnosť chceme splniť čo najskôr, otázna je len výška. 

V čase podpísania dohody medzi obcou a ECAV bola táto suma 7000 Sk (232,35€), ale 

neskoršie prišlo k jej zvýšeniu na 300€ ročne. Poslanec Ing. Igor Gazdík navrhol túto 

skutočnosť preveriť a celý príspevok uhradiť najneskôr do 31. 3. 2016.  

   

           



  

 

Uznesenia 

 

z 11 zasadnutia obecného zastupiteľstva zasadnutia v Malých Zlievciach konaného  

dňa 8. 2. 2016 o 18:00 hodine 

 

 

 

K bodu 2.                                                                                                                      1/2016 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a to pánov Otta Borika 

a Petra Šuľana, ako aj zapisovateľa zápisnice pána Róberta Gazdíka  

Za hlasovali 5 poslanci.  

 

K bodu 4.                                                                                                                      2/2016 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle §18a zákona č. 369/1990Zb.o obecnom zriadení, 

vyhlásilo voľbu hlavného kontrolóra na deň 21. 3. 2016.  

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 4.                                                                                                                      3/2016 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle §18a zákona č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení, 

schválilo nasledovné náležitosti prihlášky na voľbu hlavného kontrolóra:  

- celý spis musí byť doručený v zákonnej lehote v uzatvorenom obale, označený 

„neotvárať – voľba hlavného kontrolóra“ 

- doklad o vzdelaní  

- výpis z registra trestov nie starší ako 3 mesiace 

- čestné vyhlásenie súhlasu so spracovaním osobných údajov  

- profesijný životopis  

Uzávierka prihlášok bude v deň voľby do 15:00 hodiny, kedy musia byť aj fyzicky 

doručené na obecnom úrade v Malých Zlievciach.  

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 5.                                                                                                                      4/2016 

Obecné zastupiteľstvo neschválilo preklenovaciu pôžičku. V prípade potreby sa touto 

problematikou bude zaoberať na budúcom zasadnutí.  

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 6.                                                                                                                      5/2016 

Obecné zastupiteľstvo na základe predložených žiadostí schválilo nasledovné poradie pre 

obsadenie obecného nájomného bytu:  

1. Milan Ivanič 

2. Božena Kminiaková 

3. Martina Demeterová 

Za hlasovali 4 poslanci- Ing. Igor Gazdík, Jozef Krnáč, Peter Šuľan a Erika Vanková 

Proti hlasoval 1 poslanec- Otto Borik  

 

K bodu 7.                                                                                                                      6/2016 

Obecné zastupiteľstvo schválilo plán zasadnutí na rok 2016. Podrobné termíny sú uvedené 

v tejto zápisnici.  

Za hlasovali 5 poslanci. 



 

 

 

K bodu 8.                                                                                                                      7/2016 

Obecné zastupiteľstvo požiadalo starostu obce, aby príspevok pre ECAV uhradil 

najneskôr do 31. 3.2016 

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 8.                                                                                                                      8/2016 

Obecné zastupiteľstvo na základe podanej žiadosti od pána Jaroslava Filkusa, narodeného 

11. 5. 1962, bytom Malé Zlievce 54, schválilo predaj nehnuteľnosti- kováčska dielňa, 

súpisné číslo 126, parcelné číslo 380/3 v katastrálnom území obce Malé Zlievce. Kúpna 

cena bola schválená na 2 000€ (dvetisíc) eur a musí byť vyplatená v deň podpisu kúpnej 

zmluvy. Nehnuteľnosť sa predáva bez vnútorného zariadenia s neusporiadaným 

pozemkom. Je v nej aj zariadenie firmy VKNET. Zmluvné strany sa dohodli na úrovni 

záväzkového vzťahu, že obec bude mať do uvedenej nehnuteľnosti prístup, najdlhšie však 

do 31. 12. 2017. Všetky výdavky spojené s prepisom nehnuteľnosti bude znášať kupujúci.   

Za hlasovali 5 poslanci. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Otto Borik                                                            .............................................  

 

Peter Šuľan                                                          ............................................. 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

Jozef Filkus  

starosta obce 

 

 

 


